



10 月份通告

敬啟者：本園現有下列事項通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 10月1日(星期五)為國慶日假期，是日放假一天。
- (二) 新都醫療中心將安排醫生及護士於10月8日(星期五)，下午2:00正到校為幼兒噴鼻劑第一針流感疫苗，已報名參加接種疫苗的幼兒，請家長於當日下午1:50分陪同幼兒在校接種。
- (三) 10月13日(星期三)，本園幼兒班學生將進行火警、氣體洩漏演習。
- (四) 10月14日(星期四)及15日(星期五)為重陽節及校慶日假期，共放假二天。
- (五) 10月16日(星期六)為「開放日」，歡迎各位蒞臨參與，詳情請留意日後派發之通告。
- (六) 10月21日(星期四)為高班舉行「看到的電力」講座。
- (七) 10月28日(星期四)為公益金便服日，凡參與慈善捐款的幼兒均可穿著便服，參與一年一度的公益慈善活動(當天需攜帶書包及照常上課)。
- (八) 10月29日(星期五)為時裝表演日，可穿著便服回校。(當天需攜帶書包及照常上課)

備註：1. 請於10月3日或以前將足夠款項存入銀行戶口，以便轉賬上學期10月份之學費及校車費，※若貴戶因存款不足，恐會被銀行扣除手續費約200元左右。
2. 倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號，疫苗接種及開放日活動將會另行通知。

此致
貴家長



天后中英文幼稚園謹啟
二零二一年九月三十日



Notice (October Issue)

Dear Parents,

Please take note of the following information and events for the month of October 2021:

1. There will be holiday for National Day on 1st October 2021(Friday) .
2. The on-site Seasonal Influenza Vaccination of the first nasal spray arranged by The New Town Specialists and Dental Centre will be held at our school on 8th October 2021 (Friday) at 2:00 p.m. Parents please come to school with your child at 1:50p.m who has signed up for the vaccination.
3. The simulation of “Fire alarm and gas leakage Drills” for K1 students will be conducted on 13th October 2021 (Wednesday).
4. There will be holiday for Chung Yeung Festival on 14th October 2021(Thursday) and School Anniversary Day on 15th October 2021(Friday).
5. We are kindly inviting everyone to participate in our “Open Day” held on 16th October 2021 (Saturday) ,time to be notified of later. For details, please pay attention to our coming notice.
6. “Power Kid” seminar for K3 students will be held on 21st October 2021(Thursday).
7. The “Community Chest Dress Casual Day 2021” will be on 28th October 2021(Thursday). Those students who have participated in this charity activity need to dress in casual wear and bring schoolbag to school as usual.
8. The fashion show day will be on 29th October 2021(Friday). All students please dress in casual wear and bring schoolbag to school as usual. (Class as normal)

Remarks:

1. Please ensure that you have bank in for auto-payment of school fee and school bus fee for October on or before 3rd October 2021. Otherwise, your bank account will be deducted a charge by book.
2. If the Hong Kong Observatory issues a Black/Red Rainstorm or a Typhoon Signal No.3, the on-site Seasonal Influenza Vaccination of first nasal spray and The Open Day event will be re-scheduled.

